
Č e s k o m o r a v s k ý   s v a z   c h o v a t e l ů   p o š t o v n í c h   h o l u b ů 

 

o b l a s t n í    s p o l e k 

             PODOUBRAVÍ                                                                                                                                       

 

Konference OS CHPH Podoubraví 
 

dne 10.11.2016 v 18 hod. – Chotěboř, Hotel Vysočina 
 

1.   Konference OS CHPH Podoubraví byla zahájena předsedkyní Ludmilou Fikarovou v 18:00 

hod v Hotelu Vysočina, Chotěboř. Konference se účastní 20 delegátů ze šesti MS (KH-6, Ča-5, 

Po-2, HB-3, ČB-2, Za-2) a 2 hosté z MS Kolín. Konference je usnášení schopná. 

 

2.   Program konference OS CHPH Podoubraví: 

1. Zahájení – Ludmila Fikarová, předsedkyně OS 

2. Prezentace a schválení navrženého programu – Miroslav Ptáček, tajemník OS 

3. Zhodnocení závodní sezóny 2016 – Ludmila Fikarová, předsedkyně OS 

4. Hospodaření OS Podoubraví v roce 2016 – Ludmila Fikarová, předsedkyně OS 

5. Výstava OS Podoubraví 2016 – Miroslav Ptáček, tajemník OS 

6. Žádost o přijetí MS Kolín do OS Podoubraví – Miroslav Ptáček, tajemník OS 

7. Volby orgánů do struktury OS Podoubraví – Miroslav Ptáček, tajemník OS 

8. Diskuze 

9. Závěr 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   20          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

3.   Zhodnocení závodní sezóny 2016 

Předsedkyně OS Ludmila Fikarová poděkovala všem zúčastněným delegátům i všem chovatelům 

za klidný a bezproblémový průběh závodní sezóny 2016. 

Následně tajemník OS Miroslav Ptáček přečetl zdravici a hodnocení závodní sezóny výcvikáře OS 

Milana Heglase, který se z rodinných důvodů nemohl konference zúčastnit. Sezónu 2016 hodnotil 

také jako povedenou – vydařené starty, vysoké počty nasazených holubů, bezproblémová doprava, 

spolupráce v rámci MDTVČ a spolupráce s kolegy z výboru OS. Připomínku měl k nedodržení 

plánu kontrol v MS Zásmuky a doporučil zvážení sankcí neplnění daných podmínek. 

 

4.   Hospodaření OS Podoubraví v roce 2016 

Předsedkyně OS Ludmila Fikarová představila hlavní parametry hospodaření OS v roce 2016. 

Pokladní zpráva není ještě ukončena, protože ještě probíhají platby DT a doplatky MS, ale lze 

konstatovat, že roční hospodaření OS je v kladných číslech. 

• Celkové příjmy: cca 330.000,- Kč 

• Celkové výdaje: zatím 240.000,- Kč (nejsou ještě započteny DT, ocenění, výstavy atd.) 

 

5.   Výstava OS Podoubraví 2016 

Tajemník OS Miroslav Ptáček informoval delegáty o přihlášce MS Kutná Hora na pořádání 

výstavy OS. Výstava by měla navazovat na loňskou úspěšnou výstavu v Křeseticích. 

Výstava OS Podoubraví 2016 – pořadatel MS Kutná Hora 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   20          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 



Tajemník OS prezentoval návrh MS Kutná Hora na rozšíření ocenění o vítěze olympijských kat. 

Ocenění závodní sezóny OS Podoubraví 2016 rozšířit o vítěze jednotlivých olymp. kategorií 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   20          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Termín výstavy stanoven na sobotu 10.12.2016 – Křesetice u Kutné Hory. 

 

6.   Žádost o přijetí MS Kolín do OS Podoubraví 

Tajemník OS Miroslav Ptáček prezentoval žádost MS Kolín o přijetí do OS Podoubraví, s tím, že 

Výbor OS Podoubraví doporučil přijetí MS Kolín a vysvětlil argumenty výboru OS. 

Před hlasováním byly stanoveny podmínky pro přijetí: 

• MS Kolín dodá potvrzení bezdlužnosti z OS Polabí 

• MS Kolín zaplatí za každého člena 500,- Kč do pokladny OS 

Přijetí MS Kolín do OS Podoubraví 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   18          Proti   -   2         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7.   Volby orgánů do struktury OS Podoubraví 

Tajemník OS Miroslav Ptáček představil program voleb, jednotlivé kandidáty a navrhnul způsob 

volby. Volby se zúčastní i dva delegáti přijatého MS Kolín. 

 

Na začátku voleb byla navržena mandátová a volební komise: 

Mandátová komise: Jaromír Lébl - předseda, Miloš Vančura, Vratislav Malec 

Volební komise: Jaroslav Nejedlý – předseda, Libor Šulc, Jaroslav Němec 

Mandátová a volební komise 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   22          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Navržení kandidáti jednotlivých MS do struktury OS: 

Předseda OS: Bc. Miroslav Ptáček 

Výbor OS: Dohnal Zdeněk, Fikarová Ludmila, Kolouch Zdeněk, Lébl Tomáš, Menšík Ladislav 

Předseda RK: Ing. Ladislav Bareš 

Členové RK: Tvrdík Vladimír 

Kandidát do řídícího výboru ČS CHPH: Milan Heglas 

Návrh na způsob hlasování 

Přímá volba kandidátů – předseda OS, předseda a člen RK, kandidát do ŘV ČS CHPH 

Tajná volba – výbor OS (kandidát s nejmenším počtem hlasů doplní RK jako člen) 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   22          Proti   -   0         Zdrželi se    -   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předseda OS Podoubraví – Bc. Miroslav Ptáček 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   21          Proti   -   0         Zdrželi se    -   1 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předseda RK OS Podoubraví – Ing. Ladislav Bareš 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   21          Proti   -   0         Zdrželi se    -   1 

Usnesení bylo schváleno. 

Člen RK OS Podoubraví – Vladimír Tvrdík 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   21          Proti   -   0         Zdrželi se    -   1 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Kandidát do řídícího výboru ČS CHPH – Milan Heglas 

   Výsledek hlasování:         Pro   -   21          Proti   -   0         Zdrželi se    -   1 

Usnesení bylo schváleno. 



 

Výsledek tajné volby: 

Výbor OS Podoubraví – Ludmila Fikarová (22), Zdeněk Kolouch (22), Ladislav Menšík (19),  

                                          Tomáš Lébl (18) 

Člen RK OS Podoubraví – Zdeněk Dohnal 

 

Poté nově zvolení výboru OS zasedli, po dohodě rozdělili funkce v OS a s výsledkem seznámili 

konferenci. 

 

8.   Diskuze 

Nově zvolený předseda OS Miroslav Ptáček poděkoval Ludmile Fikarové a Milanovi Heglasovi 

za jejich obětavou práci pro OS. Hlavně díky těmto lidem se z našeho malého OS stal, v rámci 

ČS CHPH, silný, fungující a respektovaný spolek a doplnil, že je připraven, s celým v nově 

zvoleným výborem, v této práci pokračovat, i když jednoduché to rozhodně nebude. 

 

 

9.   Závěr 

Konference OS Podoubraví ze dne 10.11.2016 konaná v Hotelu Vysočina v Chotěboři 

 

• schvaluje: 

1. Výstava OS Podoubraví 2016 – pořadatel MS Kutná Hora 

2. Ocenění závodní sezóny OS Podoubraví 2016 rozšířit o vítěze olymp. kategorií 

3. Přijetí MS Kolín do OS Podoubraví 

 

Volby OS Podoubraví 2016 

      Výbor OS Podoubraví:   Bc. Miroslav Ptáček – předseda 

                                               Zdeněk Kolouch – místopředseda 

                                               Ludmila Fikarová – pokladník 

                                               Tomáš Lébl – tajemník 

                                               Ladislav Menšík – výcvikář 

      RK OS Podoubraví:   Ing. Ladislav Bareš – předseda 

                                          Vladimír Tvrdík, Zdeněk Dohnal – člen 

      Kandidát do řídícího výboru ČS CHPH:   Milan Heglas 

 

• bere na vědomí: 

1.    Zhodnocení závodní sezóny 2016 

2.    Hospodaření OS v roce 2016 

3.    Výstava OS Podoubraví 2016 – 10.12.2016, Křesetice u Kutné Hory 

 

 

 

V Chotěboři dne 10.11.2016 

 

 

 

Zapsal:   Bc. Miroslav Ptáček 

 

Kontroloval:   Ludmila Fikarová 

                       Zdeněk Kolouch 

 


